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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ:  1. Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
2. Υπουργείο Υποδομών και Μεταφορών 
3. Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 

  
Θέμα:  « Η εκτροπή του Αχελώου πρέπει να σταματήσει οριστικά –  

Ανυπολόγιστες επιπτώσεις για την Αιτωλοακαρνανία » 

 

Η εκτροπή του ποταμού Αχελώου είναι ένα έργο που έχει προταθεί εδώ και δεκαετίες 
και, παρά τις αντιδράσεις, συνεχίζει να βρίσκεται στο τραπέζι. Αυτό το έργο δεν 
πρέπει ποτέ να υλοποιηθεί, καθώς οι συνέπειές του στην Αιτωλοακαρνανία και το 
περιβάλλον της θα είναι καταστροφικές. Η περιοχή ήδη υποφέρει από λειψυδρία και 
σοβαρά προβλήματα στους υδάτινους πόρους της, ενώ η εκτροπή θα επιδεινώσει την 
κατάσταση, απειλώντας την τοπική βιοποικιλότητα, τις γεωργικές δραστηριότητες 
και την οικονομία. 

Παρά τις αλλαγές στο αρχικό σχέδιο και τη μείωση της ποσότητας του νερού που θα 
εκτραπεί, οι περιβαλλοντικές ανησυχίες παραμένουν. Η απόφαση για μεταφορά 
νερού από τον ταμιευτήρα της Συκιάς προς τη Θεσσαλία θα αποστερήσει πολύτιμους 
υδάτινους πόρους από την Αιτωλοακαρνανία, επηρεάζοντας τις τοπικές κοινότητες 
και το οικοσύστημα. Αυτό το έργο, με τις έντονες νομικές και περιβαλλοντικές 
αντιδράσεις που έχει προκαλέσει, πρέπει να σταματήσει οριστικά. 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Ποιοί λόγοι επιβάλλουν την υλοποίηση ενός έργου που απειλεί να 

καταστρέψει το οικοσύστημα της Αιτωλοακαρνανίας και τι σκοπεύει να κάνει 

η κυβέρνηση για να προστατεύσει το περιβάλλον της περιοχής; 

2. Υπάρχει στρατηγική που να διασφαλίζει την ενίσχυση της τοπικής γεωργίας 

χωρίς να καταστραφούν οι υδάτινοι πόροι, δεδομένου ότι η εκτροπή θα 

οδηγήσει σε περαιτέρω πίεση στα ήδη μειωμένα αποθέματα νερού; 
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3. Ποια περιβαλλοντικά μέτρα προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση για να 

αποτρέψει τη μείωση της βιοποικιλότητας της Αιτωλοακαρνανίας; 

4. Με δεδομένο το πλήθος των νομικών προσφυγών και τις αποφάσεις που έχουν 

ακυρώσει το έργο στο παρελθόν, πώς σκοπεύει η κυβέρνηση να υπερασπιστεί 

τις περιβαλλοντικές αξίες και να σταματήσει οριστικά το έργο; 

5. Ποιός είναι ο λόγος συνέχισης της προώθησης του έργου όταν η ίδια η φύση 

του αντιβαίνει στις σύγχρονες ευρωπαϊκές περιβαλλοντικές πολιτικές; 
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